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1.§ 

Par saistošo noteikumu Nr. /2023 „Par Balvu novada pašvaldības 2023.gada budžetu” 

pieņemšanu 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Sīkāk paskaidro par Balvu novada pašvaldības 2023.gada budžetu. 

Skaido par 2023.gada pamatbudžeta ieņēmumu prognozi - iedzīvotāju 

ienākumu nodokli, nekustamā īpašuma nodokli, nodokli par 

pakalpojumiem un precēm, nenodokļu ieņēmumiem, valsts 

pamatbudžeta transfertiem, pašvaldību budžeta transfertiem, budžeta 

iestāžu ieņēmumiem. 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Sīkāk skaidro par budžeta pieaugumu un atlikumu gada sākumā, 

saņemtajiem aizņēmumiem, saņemtajiem transfertiem, ka tie plānoti 

lielāki, saistībā ar projektu realizēšanu, maksas pakalpojumu pieaugumu, 

atsavināšanas ieņēmumiem, aizņēmuma procentu pieaugumu, algu 

samazinājumu pedagogiem, kā arī palielinājumu atsevišķām iestādēm. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Turpina sīkāk paskaidrot par Balvu novada pašvaldības pamatbudžeta 

ieņēmumiem 2023.gadam. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Uzdod jautājumus par 2.pielikuma ieņēmumiem, kāda ir summa ko p/a 

"San-tex" ieņem par māju apsaimniekošanu, kur šī summa parādās 

budžetā. Cik gadā ir ieņēmumi no ūdens un kanalizācijas. Kādi ir kultūras 

iestāžu maksas ieņēmumi, kāpēc tik ļoti atšķirīgi, kāda ir tā politika. 

Priekšlikums būtu tās iestādes, kas iekasē šos ieņēmumus, ka šo 

finansējumu varētu tērēt pēc saviem ieskatiem. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Uzskata, ka noteikti šie jautājumi jāpāriet ar katru kultūras nama vadītāju, 

skaidro, ka šo noteikti vēl pārskatīs. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Jautā par valsts dotāciju auto ceļiem, algotajiem sabiedriskajiem 

darbiem, kā tas izskatās. Komitejas loceklis J.Vancāns plkst.10.23 atstāj 

komitejas sēdi. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Abild uz jautājumiem un sīkāk paskaidro. Skaidro par izdevumu sadaļu, 

ka šobrīd īpaši neko nevarēja atļauties, ka šobrīd ir uzturēšanas un 

darbības realizēšana iekļautas. 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Sīkāk paskaidro par administrācijas izdevumiem. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka būtu interesanti salīdzīnāt pagastu pārvaldes 2023.gadā un 

2022.gadā. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā vai Balvu pilsētas pārvaldē jau pārcelti cilvēki, kas paredzēti, ka tur 

strādās. Skaidro, ka šobrīd šis budžets tiek veidots tāds pats, kāds bija 

pagājušajā gadā. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka šis budžets var funkcionēt, iestādes var pildīt savas funkcijas, 

bet tas nav attīstības budžets. Ka to varētu attiecināt uz pašvaldības 

funkciju nodrošināšanas budžetu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro par zemju iegādi, ka nepieciešama darba efektivitātes 

uzlabošana. Par strukturālo reformu vēlētos dzirdēt līdz budžeta 
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pieņemšanai, kādi ir soļi, kādas darbības tiks veiktas, ka vēlētos dzirdēt 

šo plānu. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro par pagastu pārvalžu darbu un to, ka reformas ir 

nepieciešamas jau sen ir skaidrs. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka ir jādomā par darba efektivitāti. 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Sīkāk paskaidro par pagastiem, ka tas šobrīd ir uzturēšanas budžets, 

valsts vienoto klientu apkalpošanas centru, izdevumiem neparedzētajiem 

gadījumiem, pašvaldības aizņēmumu apkalpošanu un procentu maksu. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk par elektrības pakalpojumiem. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka ir jāizvērtē pakalpojumi un to izmantošana. 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Turpina skaidrot par Balvu novada pašvaldības budžetu 2023.gadā. Sīkāk 

skaidro par AS "Balvu Enerģija" akciju iegādi, Dzimtsarakstu nodaļu, 

Pašvaldības policiju, atskurbtuves uzturēšanu. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk par Pašvaldības policijas finansējumu, ka tur bija jābūt būtiskam 

pieaugumam. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā, vai nav paredzēts iegādāties novērošanas kameras. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Sīkāk skaidro par ekonomisko darbību. 

Izsaka viedokli Jānis 

Bubnovs: 

Sīkāk skaidro par autoceļu (ielu) uzturēšanas līdzekļu rezerves fondu. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Sīkāk skaidro par Baltinavu. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka Kupravā, Susājos, Vecumos no šī finansējuma tiek atmaksāts 

atalgojums. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk skaidro par izlietojumu. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Sīkāk skaidro par Rugāju līdzekļu uzkrājumu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk skaidro par līdzekļu sadalījumu, nevienlīdzīgu attieksmi. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina izsludināt pārtraukumu no plkst.12.20-13.00. Pēc pārtraukuma 

tiek turpināta sēde. 
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Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka iepriekš ir bijušas dažādas pieredzes, ka ir jāvienojas par 

vienādiem principiem. Piekrīt, ka varētu kopā izskatīt un ir par godīgu un 

vienādu pieeju visiem. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka nav mērķis samazināt vai atņemt kaut ko, bet uzskata, ka ir 

jāpārskata, ka ir jābūt vienotai pieejai. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk skaidro par vienlīdzīgu kārtību ceļu uzturēšanas jautājumos. 

Izsaka viedokli Jānis 

Bubnovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka šobrīd ir piemēroti 2 moduļi - ir daļa iestāžu, kas sedz 

izdevumus no ceļu fonda un ir daļa, kas tā nedara. Uzskata, ka ir 

jāvienojas par vienotu principu. 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Sīkāk paskaidro par projektu realizēšanu. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Sīkāk skaidro par projektiem. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro par elektroenerģiju. Skaidro, ka varētu pārskatīt 

nolikumā par atbalstu māju siltināšanas un labiekārtošanas projektos 

pārskatīt vērtēšanas kritērijus. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā par slimnīcas alternatīvo ūdensvada izbūvi no Liepu ielas. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Sīkāk paskaidro par pārējo citur neklasificēto teritoriju un mājokļu 

apsaimniekošanas darbību. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk skaidro par dzīvokļu vērtēšanas stratēģiju. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk par komunālās saimniecības finansējumu un jautā, vai tur iekšā 

iekļauts Bērzkalnes kapu uzturēšanas finansējums. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Skaidro, ka visas kapsētas un kapličas ir apsekotas. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk skaidro par projektu realizēšanas principiem. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro par budžeta ieņēmumiem baseinā. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk skaidro par feldšeriem pagastos, vai tie ir spējīgi vēl darboties. 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Sīkāk paskaidro par atpūtu, kultūru un reliģiju. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka nav jautājums tikai par pasākumu plāniem, bet par ideoloģiju, 

ka visiem kopā ir jāpieņem lēmums. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk skaidro par novada svētku rīkošanu pagājušajā gadā. Uzskata, ka 

ir jābūt skaidri saprotam, kam ir jābūt. 
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Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka Kultūras pārvaldes un KAC pasākumu plāns ir ļoti vērienīgs 

un liels. Uzskata, ka varētu pārskatīt komitejā. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Uzskata, ka pasākumu plāni nav atsevišķi jāpārskata. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka ir par to, lai tiktu ievērota budžeta disciplīna. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Skaidro, ka iesniedzot tāmi jau tika ievēroti nosacījumi. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka šāda situācija nedrīkstēja būt, ka šie plāni vispār komitejā 

netika izskatīti. Sīkāk skaidro par Kultūras pārvaldes darbību. Jautā par 

Dziesmu un deju svētku valsts paredzēto finansējumu. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Uzskata, ka šobrīd šīs pasākumu tāmes nav jāizskata. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka izpilddirektors ir tas cilvēks, kas atbild par šīm lietām. 

Skaidro, ka Lazdukalnā papildus amata štatos tika prasīts cilvēks, jautā, 

vai tas ir iekļauts. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Uzskata, ka nav jāanalizē katrs pasākums. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk par Balvu stadiona uzturēšanu un jautā, kas ir par iemeslu, ka 

nenotiek nekādas citas aktivitātes. 

Izsaka viedokli 

Ludmila Beļikova: 

Sīkāk paskaidro par Balvu stadiona izmantošanu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā par ieņēmumiem Balvu Sporta skolai. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka būtu kopīgi jāizrunā šis jautājums. 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka interesētu apkopojums par muzeju apmeklētību. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Jautā par finansējumu kultūras un tautu namiem. 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Sīkāk paskaidro par pārējo citur neklasificēto kultūru. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Uzskata, ka būtu jāparedz finansējums biedrībām. 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Sīkāk skaidro par izglītību. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka būtu nepieciešams paanalizēt Balvu Sākumskolas un Bērzpils 

skolas izmaksas. 

Izsaka viedokli Iveta 

Arelkeviča: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Jautā par baseinu. 
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Izsaka viedokli 

Ludmila Beļikova: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina izsludināt pārtraukumu plkst.15.55 uz 10 minūtēm. 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Pēc pārtraukuma sīkāk paskaidro par pārējiem citur neklasificētiem 

izglītības pakalpojumiem. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk skaidro par to, cik daudz ir deklarēto ģimeņu, kas dzīvo prom, vai 

nevar kaut ko darīt, lai tie bērni nebrauktu citur mācīties. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Skaidro, ka Mūzikas skolā jāsalabo finansējums, jo aizgāja no 

pašvaldības budžeta. Turpina informēt par sociālo aizsardzību, pārējiem 

citur neklasificētiem atbalstiem sociāli atstumtām personām. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā, vai ir kaut kāda tabula, kurā var redz;et, cik tiek novirzīts no kopīgā 

budžeta sociālai aizsardzībai. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Lūdz neaizmirst, kad būs nākamie budžeta grozījumi iekļaut, ja būs tāda 

iespēja Šķilbēnu aprūpes mājai 3 000 sienas remontam un 1 000 eur 

apkures sakārtošanai. 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Turpina skaidrot par sociālo budžetu. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka tika izskanējis arī no Rugāju sociālās aprūpes mājas, kur arī 

vadītāja minēja to, ka būtu jāsakārto viena ēkas puse, kur arī vajadzīgi ne 

mazi ieguldījumi. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Turpina sniegt informāciju par sociālās sfēras pakalpojumiem. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā par sociālās sfēras pakalpojumu centru finansējumu, cik ilgi šādā 

apjomā šis līdzfinansējums var saglabāties. Skaidro, ka institūcijas ir 

izveidotas un būs jāparedz finansējums no pašvaldības budžeta. Gribētu 

saprast, kāds ir plāns, ko mēs darīsim tālāk. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro, ka tiek aktīvi domāts un runāts ar ministrijām par šo 

projektu finansēšanu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Aicinājums būtu nopietni padomāt par šo jautājumu. Priekšlikums būtu 

izvērtēt un zināt, cik papildus funkcijas ir uzņēmušies darīt sociālajā 

jomā, kas nav likumā noteikti. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 
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Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka būtu jābūt proporcionālajam sadalījumam starp visām 

sfērām. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro par pansionātu, lai sakārtotu darba apstākļus un 

sakārtotu iemītniekiem labāku dzīvošanu, jo jābūt kvalitātei saņemot šo 

pakalpojumu. 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Turpina skaidrot par dotācijām biedrībām aktivitāšu atbalstam. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka vēl aktuāla tēma palika par reliģiskajām konfesijām. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka šobrīd nav paredzēts atbalsts nevienai reliģiskajai 

organizācijai vismaz līdz maijam, līdz ar to aicina atlikt šo 

nepieciešamību izskatīšanu šobrīd. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk skaidro par pielikumu, kas ir pa nozarēm. Jautā, vai pavisam akūti 

pieprasījumi, kas šobrīd ir nepieciešami jau ir iekļauti, ja nekas nav 

iekļauts, kā iestādes varēs pastāvēt. Kāpēc tieši maijā ir iespējams veikt 

šos grozījumus. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka kaut ko jau noteikti darīsim, bet, lai būtu visiem labi noteikt 

konkrētas prioritātes, kas tiek plānotas. Ka būtu nepieciešams 

apkopojums par finanšu izlietojumiem. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Lūdz izskaidrot, ko īsti nav sapratis, kas tika iepriekš pieminēts par 

iestādi, kurai ir dubultā pieaudzis budžets, par ko tieši bija runa, kāpēc tā 

īsti ir. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka tas ir saistībā ar kultūras pasākumu plāniem. 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Sīkāk paskaidro, ka tas ir saistīts ar Kultūras pārvaldes pasākumu plānu. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Skaidro, ka vajadzētu pārskatīt šos pasākumu plānus. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka nesaprot par to politiku, ka atsevišķām lietām tiek novirzīti 

lielāki finansējumi. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka tradīcijas nevar lauzt un novada svētki ir kaut kas vienojošs, 

ja budžets uz šiem svētkiem ir norādīts 35 000 eur, kur piedalās visi 

iedzīvotāji un tajā pašā laikā ir bijusi kaut kāda noruna rīkot senioru 

dziesmu svētkus, kur budžets ir atvēlēts 28 000 eur un uzskata, ka novada 

iedzīvotājiem noteikti būs lielāks apmeklējums uz novada svētkiem. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Skaidro, ka pieredzes iepriekš arī ir bijušas dažādas. Varbūt, kādas 

oriģinālas pieejas rodas šim jautājumam. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro, ka būtu nepieciešams pārskatīt tāmes par šiem svētkiem, 

kādas būtu tieši izmaksas. 
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Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Skaidro, ka šobrīd nevar noprognozēt dalībnieku skaitu uz senioru 

svētkiem. Skaidro, ka tāmē noteikti varētu koriģēt atalgojumu 

lielkoncertu un deju kopu vadītājiem, vēl tiks runāts ar Kultūras pārvaldi, 

par iespējām iesaistīties projektos, kur ir cerība atrast papildus 

finansējumu. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro, ka ir vērts pārskatīt finansējumu, ka tas var atrisināt 

daudzas lietas papildus. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka īsti līdz galam nav izprotams tas darba procesa princips. 

Lūgums būtu, kad tiek izskatīts budžets, skulpturozi pieiet pie katra 

cipara un vērtēt, kādi ir ieņēmumi, kādi ir izdevumi, kāds ir līdzekļu 

atlikums uz gada beigām, prakse rāda to, ka gandrīz vai visos iepriekšējos 

gados, ka brīdī no budžeta pieņemšanas līdz budžeta grozījumiem, ka tos 

lēmumus kam un cik daudz piešķirt papildus finansējumu jau ir 

pieņēmusi izpildvara, ka praktiski visos gadījumos deputāti ir nostādīti 

fakta priekšā un tiek nobalsots par šiem budžeta grozījumiem. Uzskata, 

ka šobrīd, kad tiek apstiprināts šis izdzīvošanas budžets, jo vēlmju visiem 

ir ļoti daudz un neiet runa tikai par primitīvām lietām, bet arī par attīstību, 

konkrēti piemin izglītības finansējumu, projektu atbalstu, lai lemšana par 

to, kas pēkšņi parādās papildus vai no izlīdzināšanas fonda, vai no 

iedzīvotāju ienākuma nodokļa, ka pirmām kārtām par to lemj deputāti un 

tikai pēc tam izpildvara, jo šobrīd tas vēlmju saraksts ir pietiekoši liels 

un, ja tiek saprasts, ka papildus parādās finansējums, tad deputāti sanāk, 

ka nav tiesīgi par to lemt, jo izpildvara jau ir nolēmusi, ko un cik daudz 

piešķirt. Uzskata, ka sākotnēji par šīm visām lietām ir jālemj deputātiem. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro, ka daudzās lietās nav bijis deputātu akcepts, ka tā 

nedrīkstētu būt. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kpateine: 

Skaidro, ja piemēram, kādā no iestādēm iziet no ierindas apkures katls, 

vai tiešām vienmēr un visos jautājumos ir jābūt deputātu akceptam, ka ir 

tādas situācijas, kad ir nepieciešams pieņemt lēmumu uzreiz. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka neiet runa par avārijas situācijām. Aicinājums ir uz koleģiālu 

sadarbību. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka ir mainījušies normatīvie akti attiecībā uz budžeta 

pieņemšanu, ka to var pieņemt tikai kārtējā domes sēdē. Šobrīd ir 

ierosinājums izskatot šo budžeta projektu virzīt izskatīšanai uz šo 

23.03.domes sēdi, kā papildus darba kārtības jautājumu, pieņemt to un 

rūpīgi sekot līdzi visam, ka šis ir tāds gads, ka ļoti rūpīgi jāsadarbojas 

kopā un lemjot par izmaiņām biežāk sanākt Finanšu komitejas sēdē un 

lemt par to. Jāskatās tā dinamika. Skaidro, ka šobrīd varētu pārskatīt tās 

aktivitātes, kas attiecas uz kultūras jomu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka būtu jāpārvērtē novada svētku organizēšana, ka nav 

nepieciešams tos rīkot nedēļas garumā. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 
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Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu ar nepieciešamajiem 

labojumiem un papildinājumiem. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka priekšlikums ir iekļaut ieņēmumos to finansējumu, kas nāks 

no biedrībām un to summu 40 000 eur apmērā, kas sarunu rezultātā, tika 

atrasta šobrīd atstāt kā atlikumu uz gada beigām. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Iveta Arelkeviča, Marija Duļbinska, Sandra Kindzule, 

Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, Sandra 

Kapteine) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  

5 (Aldis Bukšs - Nepiedalās balsojumā- piedalās sēdē 

attālināti, Ruta Cibule - Nepiedalās balsojumā – piedalās 

sēdē attālināti, Svetlana Pavlovska - Nepiedalās balsojumā-

piedalās sēdē attālināti, Aigars Pušpurs - Nepiedalās 

balsojumā – piedalās sēdē attālināti, Jānis Vancāns - 

Nepiedalās balsojumā- atstāja sēdi) 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai 23.03.2023 domes sēdē darba 

kārtības jautājumu “Par saistošo noteikumu Nr. /2023 „Par 

Balvu novada pašvaldības 2023.gada budžetu” 

pieņemšanu” ar labojumiem un papildinājumiem 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 17:49 

 

Sēdi vadīja – 

Komitejas sēdes vadītājs                       Sergejs Maksimovs 

 

 

 

Sēdi protokolēja –  

sēžu protokolu vadītāja                     Jūlija Korlaša 
 


